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Referat af Bestyrelsesmøde, tirsdag den 7. januar 2025 kl. 19.30  
Via Teams 

Deltagere: Torben Kousgaard, Jens Nielsen, Henning Nielsen, Karsten Villadsen, Anne 
Nyquist, Ann Stistrup, Bente Østergaard 
Afbud: Stina Brandhøj 
 

1 Velkomst  
 

Aftalt at Bente laver et kort referat, da 
sekretæren er fraværende 

2 Økonomi 
 
Overblik resultat 2024 
 
Budget 2025 
 

Anne fremlægger regnskab som der fornuftigt 
ud. Budget for 2025 gennemgået. Alle bilag er nu 
scannet ind og revision kan i år klares uden 
fysisk fremsendelse af bilag m.m  

3  Orientering fra udvalgene 
 

Klima- og naturudvalg: har næste møde den 
21/1 2025 
Afsætningudvalg: Stina fraværende så intet nyt 
fra udvalget 
Avls- og raceudvalget: Der har været et møde 
med de forskellige racer i efteråret, 
repræsentanter for 11 racer fremmødt. Det bliver 
en årlig tilbagevendende begivenhed. Lige nu 
arbejds med dyrskuer 2025 
Sundhedsudvalget: har lavet en huskeliste til 
læmmetiden som er sendt til 
medlemsforeningerne 

4 Bluetongue 
 
Webinar Boehringer Ingelheim 
 
Møde med FVST 
 
Sæson 2025  
 

Vi må forvente tidlig mitte aktivitet i 2025 og 
dermed risiko for smitte. Pt. ingen godkendte 
vacciner, der kommer forhåbentlig godkendelse 
inden længe.  Boehringer I har afholdt webinar 
for Dansk Fåreavls medlemmer – fint 
arrangement med saglige indlæg. Næste møde 
med FVST er den 17/1 2025. Der arbejdes 
henimod en strategi for 2025 
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Møde med Fødevareministeren Særdeles positivt møde med ministeren som 
havde sat sig godt ind i hvad Fårebranchen i DK 
består. Snak om hvordan branchen kan udvikles. 
Der er muligheder i Aftalen om et Grønt  
Danmark. Ministeren vil se på muligheder og 
giver os en tilbagemelding 

6 Ulveproblematikken 
 
Nyt ministerium 
 
Møde med L&F 
 
 

Ulveområdet er ny flyttet til Ministeriet for Grøn 

Trepart, det hører under Styrelsen for Grøn 

Omstilling og Vandmiljø (SGAV) – Karen Post er 

stadig vores kontakt på området hos L&F. Hun er 

i øjeblikket i gang med at give input til SGAV om 

en forhøjelse af taksterne ved ulveangreb. Det 
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går lidt trægt, men vi presser på for at styrelsen 

anerkender at priserne for får og lam har været 

stigende de senere år.  

Vi går i gang med at lave en opdateret ulvepolitik 

som skal præsenteres på 

repræsentantskabsmødet 

7 Repræsentantskabsmøde  
1. marts 2025 

 
 
 

Dagsorden skal udsendes senest den 17/1 2025. 

Udvalgene giver besked om hvilke medlemmer 

der er på valg og ønsker genvalg. Stina laver 

jobbeskrivelser og kandidatlister som vi kan 

sende ud til medlemsforeningerne. Vi arbejder 

på et fagligt indlæg om Den Grønne Trepart kl. 

11 og så vil der efterfølgende være mulighed for 

at købe en sandwich og så går 

generalforsamlingen i gang kl. 13 

8 Mødeplan bestyrelse og udvalg 
2025 

Udsat da Stina er tovholder på denne opgave 

9 Eventuelt  

10 Næste møde Afholdes tirsdag den 4. februar 2025 på Teams 

 
 


